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Gündem dışında her hangi bir önerisi olup olmayan var mı sorusu ile gündeme geçildi.  
- Toplu yapı yönetim planında değişikliğinin görüşülmesi için Hüseyin EKEN 

tarafından öneri getirildi ve açıklama yapmasına izin verildi. 
- Hüseyin Beyin önerisinin tartışmaya gündem olarak eklenmesine oy birliği ile 

karar verilmiştir.  
1 - Oturum Açıldı ve bütçe görüşmeleri ile ilgili dokümanlar hakkında bilgi aktarımına 
geçildi.  

Yönetim Kurulu tarafından bilgilendirme yapıldı.  
Üyelerin görüşleri sorularak karşılıklı bilgi aktarımı yapıldı.  
Fuat Bey personel giderleri ve ofis ile ilgili ödemelerin iptal edilmesini savundu. 

Karşılıklı görüşler bildirildi.  
Bütçe bu haliyle kabul edenler edilmeyen soruldu. Yönetim Kuruluna fasıllar arası 

aktarma yetkisi verilmesi ve 2016 Bütçesi oy çokluğuyla kabul edildi. 
2 – Hüseyin EKEN Beyin Yönetim Planı ile ilgili önerisi tartışmaya açıldı.  
Yapılması düşünülen yeni Yönetim Planı’nın nasıl yapılması hakkında görüşler bildirildi.  

Ali Ekber Beyin önerisi dinlendi ve oylamaya sunuldu. Ayrıca Ocak Ayı sonu 
itibariyle ve üçer aylık dönemlerde düzenleme ve toplantı yapılması önerisi eklendi ve her iki 
konuda oylamaya sunuldu. Oy birliği ile kabul edildi. 

Ayrıca yapılacak işin sekretaryasının da Yönetim Kurulu tarafından yapılmasına oy 
birliği ile kabul edildi. 
 Yönetim Planı için komisyon kurulmasına karar verildi. İlker ÖZGÜN Beyin 
başkanlığında kurulacak olan komisyon üyeleri aşağıdaki gibidir. 
Hüseyin EKEN 
Ali ŞENTÜRK 
Ali Ekber DOĞANOĞLU 
Arif GORİÇA 
 3 - Dilek ve Temenniler bölümüne geçildi.  



Yönetim Kurulu Üyesi Ali Ekber beyin doğalgaz faturası okumaları ile ilgili 
Başkentgaz görüşmelerini anlattı. Merkezi sistemlerde fatura okuma ve ödemelerinin 
sürelerinin EPDK ile yapılan görüşme neticesinde gerekli düzenlemenin yapılacağının 
bilgisinin verildiğini bildirdi.  
 Ali ŞENTÜRK Bey EPDK’dan ve Başkentgaz’dan yönetmelik veya genelge yazılması 
ve mevcut durumun düzeltilmesi için Yönetim Kurulunun yazılı başvurusu talep edildi.  
 Fahrettin ÇAYDAŞI Beyin faturaların bir hafta sonra kesilmesi konusunda girişimde 
bulunulması ile ilgili talebini iletti.  
 Şahin ATUĞ Beyin doğalgaz olarak %20’nin nasıl kaybedildiği ve neler 
yapılabileceği ile ilgili Fahrettin Beye soru sordu ve önceki duruma geçilmesi için 
girişimlerde bulunulması gerektiğini bildirdi.  
 Aygün ÜNLÜ Beyin önerisi; blok bütçesine bir defaya mahsus 150 ila 200 TL yakıt 
için avans toplanması ile ilgili tavsiye kararı almayı önerdi.  

Aygün Beyin somut önerisi oylamaya sunuldu Oy çokluğu ile tavsiye niteliğinde 
bildirilmesine karar verildi.  

Mustafa Bey devam eden mahkemelerinin son durumu ile ilgili bilgi talebi oldu ve 
kendi adasına ait kaçak su bedelinin dört adaya bölünmesi hususunu ve durumun nereye 
gittiğini sordu.  

İlker Bey; bundan önceki yönetimlere dava açılamıyor. Sadece faize dava 
açılabileceğini bildirdi. 12.000.-TL lik meblanın mahkeme kararıyla alınabileceği ifade edildi.  

Korhan KÖSE Beyin önerisine geçildi. Yapılan çevre duvarları ve benzer yapıların kör 
noktalar oluşturduğunu belirtti. Ayrıca dolmuş ve otobüslerden TOKİ yazısının kaldırılması 
ve gerçek adımız ile ilgili düzenlemelerin yapılması hususunda görüşlerini bildirdi.  

Korhan Beyin önerisi oy birliği ile Toplu Yapı Yönetim Kurulunun görüşmeler 
yapmasına karar verildi.  
  
 


